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BESLUITENLIJST 
 
Voorronde Open Huis  
 
Datum: 20 april 2017 
Onderwerp: Raadsvoorstel Renovatie tweede veld Aurora 
 

Aanwezig: 
Voorzitter: dhr. J. Buzepol 
Griffier: mw. H. Hofland 
Leden: dhr. A. Viskil, dhr. F.A. Schenk, mw. L. Geerlings 
Portefeuillehouder: dhr. J.J. Eijbersen 
Ambtelijke ondersteuning: - 
Insprekers: - 
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De voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur en heet de belangstellenden 
op de tribune van harte welkom. Op de agenda staat de renovatie tweede veld 
voetbalvereniging Aurora. Het college vraagt daarvoor een krediet van 
€ 91.000,00. 
 
De heer Schenk zegt dat in de begroting geld wordt gereserveerd. Voordat het 
geld wordt uitgegeven vraagt het college toestemming dit geld uit te mogen ge-
ven. In het voorstel staat dat een deel van het geld al is uitgegeven. Voor de 
verlichting is nog niet bekend hoeveel geld nodig is, maar op voorhand wordt dit 
bedrag gevraagd. Is dit de juiste manier van werken of moet er wellicht worden 
gekeken naar een andere manier van werken? 
 
De heer Viskil zegt dat er in 2016 al geld is gereserveerd voor onderhoud van 
de velden voetbalvereniging Aurora. Als de verlichting wordt vervangen wat zijn 
dan de meerkosten als huidige verlichting wordt vervangen door ledverlichting? 
P21 is akkoord met het vrijgeven van het krediet. 
 
Mevrouw Geerlings zegt dat het geld grotendeels in de begroting is meegeno-
men. Het CDA staat positief tegenover het verstrekken van het krediet. Het as-
pect duurzaamheid staat in de gemeente Bunnik hoog op de agenda. Het is 
goed dat hier nu ook tijd en aandacht aan wordt besteed. Wat zal de besparing 
zijn als er wordt gewerkt met ledverlichting? Het is de bedoeling dat de vereni-
gingen in de toekomst zelf verantwoordelijk zijn voor de energielasten. Hoe ver-
houdt deze financiering in duurzaamheid zich ten opzichte van de korting op de 
toekomstige lasten?  
 
Wethouder Eijbersen zegt dat jaarlijks in november het bedrag dat aan sport 
wordt besteed wordt vastgesteld. Het college moet heel specifiek aangeven 
waar het geld aan wordt uitgegeven. Het is juist dat er € 10.000,00 is uitgege-
ven aan de beregeningspomp. Dat bedrag is nog niet voor rekening van de ge-
meente gekomen omdat het Sporthuis dit bedrag heeft voorgeschoten. Vanwe-
ge de renovatie van het eerste veld van voetbalvereniging Aurora zijn deze 
werkzaamheden direct meegenomen. Op deze manier wordt voorkomen dat de 
grond twee keer moet worden opengelegd. 
Het Sporthuis probeert de vraag vanuit de verschillende verenigingen te combi-
neren en op die manier naar de markt te gaan om de inkoop zo goedkoop mo-
gelijk te regelen. Het geld dat al beschikbaar is gesteld voor de verlichting wordt 
nu gevoteerd. Op het moment dat duidelijk is wat de ledverlichting kost komt het 
college daarvoor terug bij de raad. Het Sporthuis neemt de energielasten voor 
zijn rekening en het is de bedoeling dat alle sportverenigingen via een eigen 
energiemeter zelf verantwoordelijk worden voor hun energiehuishouding. Op dit 
moment wordt gekeken naar op welke manier de energielasten formeel kunnen 
worden overgedragen. 
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De voorzitter constateert dat de wethouder heeft toegezegd naar de raad terug 
te komen op het moment dat de investering voor ledverlichting bekend is. 
 
De heer Schenk is blij met de toelichting van de wethouder en de medewerking 
van het Sporthuis. De Liberalen gaat akkoord met het voorstel. 
 
De heer Viskil sluit zich aan bij de woorden van De Liberalen. Voor de ledver-
lichting staat een budget vermeld van € 33.000,00.  
 
Wethouder Eijbersen heeft sterke aanwijzingen dat het voorstel voor ledverlich-
ting niet binnen het budget van € 33.000,00 zal blijven. 
 
Mevrouw Geerlings sluit aan bij de vorige sprekers. Het is goed dat de vereni-
gingen gezamenlijk naar duurzaamheid kijken. De wethouder heeft aangegeven 
dat het budget van € 33.000,00 niet voldoende zal zijn maar zij heeft er ver-
trouwen in dat het college hier verstandig naar zal kijken. 
 
De voorzitter constateert dat het voorstel als hamerpunt door kan naar de 
raadsvergadering van 11 mei 2017. 
 
De voorzitter sluit de bijeenkomst om 19.45 uur. 
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